
 

 
 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato: 22. maj 2025 
Tidspunkt: Kl. 19.00 – 21.30 
Mødeleder: Joakim 
 

Deltagere: Joakim Kristian Lauridsen Schmidt, Linda Askjær Madsen, Louica Schilling 
Mortensen, Malene Emborg Andersen, Susanne Østbjerg Kargo, elevrepræsentan-
ter, Gitte Poder, Rikke Ryg Christensen og Torben Precht Jensen. 
Fraværende: Frederik Lynge Vognsen, Karina Lykkeskov Bosak, elevrepræsentanter. 

Dagsorden  
Orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

  

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden (B) 
 

Godkendt 

2. Godkendelse af referat (B) 
 

Godkendt 

3. Nyt fra formand (O) 
 

Skolebestyrelsen har modtaget henvendelse fra Skole og Forældre med tilbud om 
deltagelse af foreningsrepræsentant i et bestyrelsesmøde. Som medlem af Skole og 
Forældre har vi mulighed for at bruge foreningens tilbud til skolebestyrelser. Fra for-
eningens side er de interesserede i at vide mere om, hvad der optager lige nu, og 
hvordan de kan understøtte bestyrelsen i arbejdet med at skabe en god skoledag for 
alle børn. Både i forhold til alle de aktiviteter, der allerede er i gang eller kommer og 
som kommer med Folkeskolens kvalitetsprogram. 
Det er aftalt at Frederik og Joakim tager kontakt og laver aftale om deltagelse i besty-
relsesmøde eller møde via Teams. 
 

4. Nyt fra elevrådet (O) 
 

- 

5. Nyt fra skolen (O) 
 

- Orientering om Legens Festival den 11. juni. Invitation er udsendt. Vi håber på at få 
mange gæster. 
- Orientering om klassedannelse i 0. årgang i kommende skoleår. Elever er fordelt i 
to klasser. Forældre er orienteret i denne uge om deres barns klassetilhør. 
- Ansættelse af pædagoger pr. 1. august. To stillinger som skolepædagoger vil blive 
slået i op i starten af juni.  



 

 
 

- Orientering om sidste skoledag for 9. klasse. 9. klasse havde sammen med deres 
lærere planlagt en festlig sidste skoledag. 
- Nyt vedrørende Playful Learning. Skolen får i kommende skoleår tilknyttet kommu-
nal konsulent og en konsulent fra CoC. 
- Orientering om projekt ”Lommeskov”. 5. årgang planter sammen med konsulenter 
fra 2030Skov en lille skov på skolens område. 
 

6. Opfølgning på dialogmøde med Børne- og Familieud-
valget (D) 
Der er afholdt dialogmøde med Børne- og Familieudval-
get den 20. maj. Programmet for dialogmøde indeholder 
oplæg om skoleudviklingssamtaler og en paneldebat om 
relevante emner. Skolebestyrelsen følger op på mødet 
med en drøftelse om hvad man har taget med fra mødet.  
 

Bestyrelsen udtrykker tilfredshed med indholdet i dialogmødet. 
Det var udbytterigt at være sammen med de andre bestyrelser og høre, hvad man er 
optaget af på andre skoler.  
Paneldebat fungerede godt. Det var fint at bestyrelserne fik tid til at forberede 
spørgsmål til panelet. 
Bestyrelsen hørte om muligheden for at deltage i skoleudviklingssamtalen. Det er der 
stor interesse for i alle skolebestyrelser. 
Samtalen afvikles i anden halvdel af skoleåret.  
Deltagere i kommende skoleudviklingssamtale er udvalgsformand, direktør, skole-
chef, konsulenter, ledelse og bestyrelsesrepræsentanter.  
 

7. Dialogmøde med forældre (O) (D)  
Alle forældre er inviteret til dialogmøde på skolen den 3. 
juni. Planlægning af mødet.  
 

Form og indhold er drøftet og godkendt. 
Konsulenter fra skoleforvaltningen faciliterer mødet. 
Invitation udsendes i starten af uge 22. 

8. Planlægning kommende skoleår (O) 
Status vedrørende planlægning af kommende skoleår og 
arbejdet med folkeskolens kvalitetsprogram.  
 

- Fag- og opgavefordeling er på plads. Der vil blive udsendt nyhedsbrev i uge 22 
med information om hvem der skal være klasselærere i de forskellige klasser. 
- Skemalægning laves i starten af juni. 
- Juniormesterlære. Der er afholdt informationsmøde for interesserede forældre og 
elever. 
 

9. Økonomirapport (O) 
Gennemgang af økonomirapport 
Bilag 13 Økonomirapport maj 2025 
 

Økonomirapport er gennemgået. Ingen bemærkninger. 

10. Evt. - Forespørgsel vedrørende forsøgsordning om skolemad. Der er ikke ansøgt om del-
tagelse i forsøgsordning vedrørende skolemad. 
- Dato for ekstraordinært bestyrelsesmøde er fastsat til 18. juni. 

 


